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Otázka: Keď ľudská bytosť vytvorí  v niektorom z minulých životov v sebe  samej nejaký 

vzorec správania, ktorý prijme za vlastný a ten sa potom zapíše do jej nevedomia, 

v nasledujúcich životoch ho jej ego používa?  

Odpoveď :  Áno, ale  nie len ego s vaším podvedomím pracuje, ale je tam aj iná  vnútorná 

rovina.  Je to SABOTÉR, ktorý vám potom bráni konať v prospech samého seba. To sú dve 

roviny v človeku ego a sabotér.  Ten sabotér ako keby „chráni“ toho človeka, lebo to je vnútro 

človeka a je to archetyp určitej časti človeka a je súčasťou jeho vnútra. Sabotér  vznikol v 

človeku na základe zažitých skúseností a vytvoril sa tak vzorec, ktorý ten sabotér reprezentuje. 

A potom po mnohých rokoch v tom živote, kedy sa ten vzorec v človeku vytvoril, alebo aj po 

mnohých životoch sa ten vzorec správania v človeku prejavuje v dôsledku podobných situácií, 

na základe ktorých sa vytvoril v minulosti v tých reálnych situáciách. Ten sabotér potom 

vytvára  v človeku nespokojnosť práve cez to neprijatie tých situácií, ktoré nastanú, alebo 

v dôsledku akýchkoľvek vytvorených očakávaní, ktoré sa však nenaplnia.  

Ten sabotér zneužíva a vytvára  v ľudskej bytosti nespokojnosť a tú nespokojnosť potom voči 

nej samej používa. Takže takto vytvára v ľudskej bytosti ten začarovaný kruh, aby ona v sebe 

vytvárala energiu, z ktorej on potom žije.   

Avšak uvedomte si, že sabotér  je súčasťou tej ľudskej bytosti a on nie je nikdy vonku, takže je 

to vnútorný sabotér, lebo ním ľudská bytosť sabotuje samú seba. Tej ľudskej bytosti v podstate 

nikto nič nerobí, ale to je práve tá rola obete, ktorú cez toho sabotéra si potom vytvára ľudská 

bytosť sama a stavia ho zoči voči a tak sa sama hádže do pozície obete, čo sa vytvorí ako 

dôsledok toho prijatého vzorca správania, ktorý  si však tá ľudská bytosť ani neuvedomí, 

pretože sabotér pôsobí z podvedomej úrovne.  

A deje sa tak dovtedy, kým tento vzorec správania tá ľudská bytosť neodhalí.  Ale treba si 

uvedomiť, že ten sabotér tým odhalením neprestal existovať, lebo ten  vzorec správania má 

ľudská bytosť stále uložený v svojom podvedomí. Ona s ním môže začať pracovať, môže ho 

prekuknúť a tak predísť tomu, aby konala rovnako, ale aby sa v ďalších situáciách mohla 

rozhodnúť a správať inak, aby mu nedala príležitosť rovnako sa prejaviť ako doteraz.  

Je to o tom bdelom žití a uvedomovaní si pri tých konkrétnych situáciách ako sabotér pôsobí. 

Sabotér je ako strach a on sa bude vždy snažiť tú ľudskú bytosť ovládnuť. Zároveň  je to o tom 

či mu ľudská bytosť dá ten priestor, aby sa rovnako prejavil ako doteraz a ona tomu podľahne, 

alebo to pochopí a bude konať iným spôsobom a tak nevytvorí podmienky pre to, aby sabotér 

znovu dostal svoj priestor a potom ju ovládal.  

Toto potrebuje ľudská bytosť najprv pochopiť a potom  v reálnych situáciách trénovať, aby 

získala prax a vedela potom sabotéra sama v sebe odhaliť. Práve pýcha dokonalosti jej  

v reálnom živote nedovoľuje prijať mnohé situácie, ktoré do jej života vstupujú, pretože 

neprijíma svoju vlastnú zodpovednosť bez podmienok za to, čo sa deje a čo žije v prítomnom 

okamihu, v dôsledku toho, že ona sa predsa nemôžete nikdy mýliť, keďže je dokonalou ľudskou 

bytosťou. 

Túto skutočnosť nevie prijať energetická rovina sabotéra a tak ľudskej bytosti nedovoľuje, aby 

mohla sama sebe odpustiť. Sabotér je tá  temná sila v ľudskej bytosti, ktorá s tým stále 

nesúhlasí, lebo ona sa ťažko vzdáva toho, na čom je prichytená a z čoho získava pre seba silu. 

Je potrebné, aby ľudská bytosť vytvorila Lásku v svojom srdci, aby jej Láska prelomila  túto 

temnú silu, ktorá  ju v tom minulom živote ovládala. Tým, že ľudská bytosť ju v tom minulom 

živote vytvorila, tak ju ovplyvňuje aj v živote tu a teraz a ovplyvňuje jej rozhodnutia a konanie. 

 



 

Otázka : Veľa krát zotrvávame v pozícii obete, pretože  nám z nej nedovolí vystúpiť náš vlastný 

strach zo zlyhania a pocit viny, keď by sme nenaplnili očakávania druhej ľudskej bytosti. 

Obávame sa a máme strach z toho, že  nás potom  nebude mať tá druhá ľudská bytosť rada, 

keď  neurobíme to, čo od nás chce. Keď sa tak stane, okamžíte sa preklopíme do pozície obete.  

Čo môžeme urobiť pre to, aby sme to zmenili? 

Odpoveď: To zlyhanie a pocit viny je konštrukcia, ktorú vytvorilo v ľudskej bytosti jej ego, aby 

si  to neodpustila, lebo to je v podstate strach a jeho manipulácia, ktorú jej vniesol do vedomia, 

aby si  to  nedokázala odpustiť, aby ju  ten strach mohol ďalej ovládať a manipulovať práve 

prostredníctvom pozície a pýchy obete.  

Energia neodpustenia, zlyhania a pocitu viny je energia, ktorá v ľudskej bytosti vytvorí 

nesmierne silné NEPRIJATIE seba samej, čím sa okamžite ocitne v pozícii a pýche obete. Každé 

neprijatie vytvorí v ľudskej bytosti energiu boja a ona potom bojuje sama so sebou až dovtedy,  

kým dokáže v niektorom zo svojich nasledujúcich zrodení pochopiť túto hru strachu, ktorú s 

ňou začal hrať, aby v tom hlbokom pochopení prijatia vlastnej zodpovednosti, dokázala prijať 

SÚCIT, ktorý jej potom pomôže v odpustení sebe samej, v ktorom sa rozpustí pocit zlyhania 

a viny.  

A či sa nejaká situácie udeje, alebo aj neudeje v súlade s očakávaniami tej druhej ľudskej 

bytosti, tak sa to vždy týka obidvoch ľudských bytostí, pretože vždy nastala nejaká prvotná 

situácia, ktorá to, čo sa deje tu a teraz vyprovokovala a za to sú vždy zodpovedné obidve ľudské 

bytosti.  

Zároveň je potrebné, aby ste si uvedomili a pochopili, že každá situácia je neutrálna, ani 

pozitívna, ani negatívna a len  váš uhol pohľadu dá tejto situácii nálepku – dobré či zlé. 

Aby sa tie pocity zlyhania, neodpustenia a pocity viny mohli v tej prvej ľudskej bytosti zmeniť, 

potrebuje urobiť nasledujúcich päť krokov. 

Po prvé :  

Prvá ľudská bytosť potrebuje bez podmienok prijať, že nemusí napĺňať všetky očakávania tej 

druhej ľudskej bytosti a môže sa rozhodnúť podľa seba a nezlyhala. 

Po druhé:   

Prvá ľudská bytosť potrebuje sama sebe dovoliť robiť veci tak, ako to ona cíti a nie tak, ako to 

očakáva a chce tá druhá ľudská bytosť. 

Po tretie:  

Prvá ľudská bytosť potrebuje za svoje rozhodnutie prijať svoju zodpovednosť bez podmienok.  

Zároveň potrebuje ponechať zodpovednosť tej druhej ľydskej bytosti za jej očakávania a to 

bez podmienok. 

Po štvrté:  

Až keď prvá ľudská bytosť dokáže prijať svoju zodpovednosť, dostane ako dar SÚCIT, najmä 

sama k sebe, aby sa dokázala rozhodnúť podľa seba a tak mohla prestať napĺňať očakávania 

tej druhej ľudskej bytosti. 

Po piate:  

V okamihu, keď prvá ľudská bytosť prijme SÚCIT sama k sebe, dokáže vystúpiť z pozície obete 

voči tej druhej ľudskej bytosti, pretože už vie a najmä chápe, že nezlyhala, keď nenaplnila 

očakávania tej druhej ľudskej bytosti.  

 



 

Otázka : Prečo nedokážeme cítiť bezpodmienečnú Lásku k naším blízkym ? 

Odpoveď : Keď neviete a nedokážete cítiť bezpodmienečnú Lásku k vaším blízkym, tak vás vo 

vzťahu k nim dobiehajú  nevysporiadané energie zlyhania, krívd, hnevu, nenávisti, ponížení, 

neprajnosti, neodpustení a pocity vín z minulých životov. Je to tak preto, že v tých minulých 

životoch ste neprijali rozhodnutia, situácie a skúsenosti, ktoré ste s vašimi blízkymi prežili. 

A práve toto  NEPRIJATIE, ktoré je vašou súčasťou v nevedomých rovinách, avšak vedome 

o ňom nič neviete, je dôsledkom toho, čo som vám povedal, že neviete v živote tu a teraz, čo to 

znamená prijímať bez podmienok.  

Vibrácia strachu je nezlučiteľná s vibráciou Lásky. Ak svoje srdce naplníte Láskou, tak v ňom 

nezostane žiadne miesto pre strach a potom vo vzťahu k svojim blízkym vysielate zo všetkých 

energetických rovín svojej bytosti  vibráciu Lásky. 

Ak je však súčasťou  vašej bytosti strach, či pýcha v akejkoľvek forme, tak vás ovládajú a vy 

prestávate tvoriť svoje myšlienky v Láske. Vtedy sa zmení energia, z ktorej tvoríte svoje 

myšlienky a zmení sa vibrácia vás samotných. Práve preto je nesmierne dôležité, aby ste 

ponechali svoje srdce otvorené Láske, aby do vášho srdca mohol vstupovať Súcit, pretože Súcit 

vám, ako svoj dar, prináša schopnosť ODPÚŠŤAŤ. Ak zavriete dvere pred Láskou a nemôže 

do vášho srdca vstupovať Súcit, tak strácate schopnosť ODPÚŠŤAŤ sami sebe.  

Keď nedokážete odpúšťať sami sebe, nedokážete odpúšťať druhým ľudským bytostiam okolo 

vás a vtedy prestávate vo vzťahu k svojim blízkym vysielať energiu Lásky zo všetkých 

energetických rovín svojej bytosti. A hoci si to vedome vôbec neuvedomujete, ich duše to cítia 

a vedia, že  nevysielate vo vzťahu k nim vibráciu bezpodmienečnej Lásky. Hoci ich tu a teraz 

úprimne milujete, máloktorá ľudská bytosť to dokážete bez podmienok, pokiaľ  energie z tých 

minulých životov nemáte vysporiadané. A to znamená, že ste neprijali to, čo sa v tom minulom 

živote stalo a neodpustili ste to buď samým sebe, alebo svojim blízkym.  V okamihu, kedy vaši 

blízky nesplnia akúkoľvek podmienku alebo očakávanie niektorej z nevysporiadaných 

energetických rovín vašich minulých životov, vytvorí sa vo vás hnev, zlosť, či nenávisť a 

prestanete vo vzťahu k svojim blízkym vysielať energiu Lásky. A to znamená, že ich nedokážete 

milovať bez podmienok. 

 


